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INTERPELACJA 
 

Dotyczy:  wyjazdu 
 

  Pani Dyrektor poznańskiego ogrodu zoologicznego Zgrabczyńska pojawiła się na zjeździe 
Dyrektorów ogrodów należących do Europejskiego Stowarzyszenia Ogrodów  (dwa dni pełne 
wykładów, dyskusji itp. Codziennie od 9.00 do 18.00)  w Chester w dniach 25.04 – 27.04. 
Była tam widziana przez niecałe pół dnia, wyszła pierwszego dnia przed 13.00 i już jej nie 
widziano. Nie zaobserwowano  obecności P.Chodyły, która zresztą nie miała prawa tam być. 
W mediach pojawiła się informacja, ze była. 
 
  Proszę o informację komu i na ile dni wystawiono delegacje wyjazdu do Chester. Czy jest 
sens by pani dyrektor Zgrabczyńska zaznaczała tylko swoją obecność w tak ważnym 
gremium? Nie jest to pierwszy raz. Wszystkie ważne osoby przebywały w tym czasie na 
zjeżdzie. 
 


